
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 7. listopadu 2024

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin. 

Přítomní členové: V. Dolejší, S. Hencl, M. Kopa, M. Pokorný, A. Slavík, D. Stanovský, M. Tůma

Hosté: J. Staněk (bod 1)

Studijní záležitosti

1. Na  základě  posledního  jednání  Pedagogické  rady  KMS  diskutovalo  problematiku 
rozvrhování  předmětů  a  rezervace  poslucháren  pro  zkoušky  (host  J.  Staněk).  Vedoucí 
pracovišť pověří tajemníky, aby udělali revizi předmětů rozvrhovaných centrálně. Typicky 
předměty výběrové, či s očekávaným malým počtem studentů není třeba nechat rozvrhovat 
centrálně. Také je dobré provést revizi „tříd“ předmětů, tedy pro jaké programy a ročníky 
jsou prioritně určeny. Dále V. Dolejší apeloval na zkoušející rezervující posluchárny pro 
zkoušení, na jistou střídmost a ohled na ostatní.  

2. KMS krátce diskutovalo problematiku zajišťování výuky studenty magisterského studia.

3. Došlo k nezanedbatelnému nárůstu počtu studentů zapsaných do prezenčního doktorského 
studia (v roce 2024 se zapsalo 140 doktorandů (31 na MS),  v roce 2023 se zapsalo 97 
doktorandů (24 na MS)). KMS bylo seznámeno s plánem na financování stipendijního fondu 
v roce 2025. 

4. V.  Dolejší  podal  informace o počtu zapsaných studentů do 1.  ročníku Bc.  studia,  jde o  
drobný nárůst.

5. KMS krátce diskutovalo nedávno zveřejněné výsledky hodnocení bakalářských programů 
RVH, hodnocení jsou bez vážnějších problémů.

6. KMS krátce diskutovalo problematiku stipendií pro studenty v anglických magisterských 
programech. 

Personální záležitosti

1. Podzimní  kolo  hodnocení  pracovníků podle  nového kariérního řádu probíhá  od  začátku 
listopadu.

2. Opatření  děkana   https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/
opatreni-dekana-c-22-2024 k novým tarifům platí od 1.11.2024, nejpozději do konce roku 
2024 je třeba nastavit tarifní mzdy v souladu s předpisem, pokud tomu nebrání významné 
vnější překážky (např. podmínky některých projektů). 

Věda

1. Kolegium podalo návrh na ocenění v soutěži Nadačního fondu Bernarda Bolzana. 

2. V. Dolejší informoval o univerzitní hodnocení vědeckého výkonu fakult, MFF zaznamenala 
pokles  o  5  %  v  porovnání  s  rokem  2022.  Proběhla  krátká  debata  o  vztahu  sekčního 
hodnocení pracovišť k hodnocení univerzitnímu.

https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/opatreni-dekana-c-22-2024
https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/opatreni-dekana-c-22-2024


Organizační záležitosti

1. V. Dolejší seznámil KMS s finanční situací ke konci roku. 

2. KMS diskutovalo  spolufinancování  projektů  PRIMUS katedrami,  D.  Stanovský  připraví 
detailnější analýzu nákladů a přínosů.

3. Propagační streamy „Jeden den s matematikou“ a „Jeden den s informatikou“ se budou 
konat odděleně, kontaktní osobou za MS je Z. Pawlas. 

4. Není vhodné plánovat konference v objektu T v Troji na léto 2026 s ohledem na plánovanou 
rekonstrukci opláštění.

5. Předpokládaný termín dokončení rekonstrukcí bytů na kanceláře v karlínské budově je do 
poloviny prosince. 

Schůze skončila v 15:50

Příští schůze je naplánovaná na 5. prosince 2024.

Zapsal: D. Stanovský

Upravil: V. Dolejší


